

Referat fra bestyrelsesmøde

Onsdag d. 29.05.2024

Deltager: Trine, Birgit, Signe, Gurli, Helle, Bianca og Laura

Referent: Laura

1/ Hvalpehold

Birgit og Trine havde møde med to fra instruktørudvalget og to hvalpetrænere.

Vi starter nye hvalpehold hver 4. måned, men ønsker flere hold. Vi kan kun tage 8 nye medlemmer ind pr. træner.

Hvalpe holdene kører 7 måneder og det kan desværre nogle gange være et problem at finde ledige pladser som vi kan tilbyde efterfølgende

Vi vil gerne opfordre folk til at blive hjælpetrænere.

2/ Andre hold - Pladser - Familiehundehold

- Lydighedsholdet er fyldt op, og vi mangler også trænere her.
- Nosework begynderhold starter med Tina.
- Hoopers – vi godkender en ny træner, der vil tage grunduddannelsen.
- Familiehundehold – Gitte ønsker at tage familiehundehold efter sommerferien og starter også et nyt hoops hold.
- Agility og Rally er fyldt op.

3/ Kommunen - Lejekontrakt

Trine har fulgt op, og kommunen vil desværre ikke ændre på kontrakten. Den er fortsat opsigelig for begge parter indenfor et år.

Hvis vi får fonde, vil vi kigge på halbunden og gå efter kunstgræs. Helle kontakter Erik og Anine angående dette.

Herning Vand - Hvem får en alarm ved stort vandforbrug? Det undersøger Bianca.

4/ Alarm - Overvågning

Alarmen går til Rie, Anne-Mette og Trine. Rie, Inger-Lis og Anne-Mette har overvågning på deres telefoner, og de er okay med det for nu.

5/ Sponsorskilte

En sponsor har ikke betalt, så vi piller skiltet ned. Vi skal have Heine på, Bianca sørger for at lave et skilt. De andre sponsorer har betalt og vi printer A4 sponsorskilte til klubhuset.

6/ Foredrag/socialt arrangementer

Ideer:

- Førstehjælpskursus
- Hundemassør

Birgit laver et opslag på Facebook for at få idéer fra andre medlemmer i klubben.

7/ Økonomi - bank

Systemet kan ikke finde posteringer før d. 12. januar. Bianca afventer svar fra regnskabsfirmaet.

Momsindberetning skal laves inden d. 31/7.

8/ Priser leje

Vores priser er for høje. Vi ændrer dem til følgende:

- Klubhus: 800 kr.
- Hal: 800 kr.
- Udendørs arealer: 800 kr.
- Hele området: 2000 kr. pr. dag
- Hele området en weekend: 5000 kr. (fredag-søndag)

9/ Fonde

Helle har sendt en liste over fonde til Anine. Vi ønsker fælles klubbøj.

10/ Opgaver på holdene

Trine sender en liste til kosteholdet og spørger, hvad de har lavet, samt om de har forslag til andre opgaver som holdene kan lave.

11/ Hjemmeside evt nyt indhold

Vi vil tilføje 'medlemsfordele' som en fane på hjemmesiden og evt. skrive blogindlæg.

12/ Restancer - frikontingent

Opdatering af listen over manglende betalinger. En opdateret liste sendes til Henrik.

13/ Rettigheder i klubmodul (udvalgsmedlemmer)

Instruktørudvalget og instruktører skal have rettigheder til at se ventelisterne, så de kan lave hold. Bianca printer en liste over, hvem der har hvilke rettigheder.

14/ Nyt fra udvalgene

- **Nosework:** Alle holdene holder afslutning sammen hos Rie og Erik. Planer om at arrangere en konkurrence. Nyt hold med Tina. Siges til dem, at der skal ryddes op i ventelisten.
- **Hoopers:** Planlægger en konkurrence til efteråret. 4/8.
- **Lydighed:** Intet nyt.
- **Rally:** Rallykonkurrence d. 2 november.
- **Agility:** Konkurrence i Ikast med mange tilmeldte. Ny konkurrence til efteråret.
- **Kantinen:** 2 arrangementer siden sidst.

Næste møde: Torsdag d. 20/6 kl. 18.30. Gurli tager kage med.